
 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 8, Brårupvej / Hedetoften 

 

Tidspunkt: 15.09.2021 kl. 16.00 i Gildesalen, Nordbanevej. 

 

Antal fremmødte: 8 lejemål, 9 personer 

 

Fra Bomiva deltog: Peter Matzen, Per Laursen og Peter Hauberg 

 

Valg af dirigent: Per Laursen blev valgt til dirigent. 

 

Bestyrelsens beretning, herunder godkendelse af regnskabet for 2020: 

Ib Filtenborg, havde enkelte punkter. Noteret under eventuel. 

Peter Matzen fremlagde regnskabet 2020. Regnskab, enstemmigt vedtaget. 

 

Budget for 2022: 

Peter Matzen gennemgik budget for 2022. Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Der var ingen forslag 

 

Valg: 

Formand, Ib Filtenborg Nielsen blev genvalgt. 

Medlem, Mona Filtenborg 

 

Suppleant, Annette Holmgaard blev valgt. 

 

Bestyrelsen består herefter af: 

 

Ib Filtenborg Nielsen, (2 år) Hedetoften 50, 7800 Skive  Tlf.: 97 52 69 41    

Brian Lykke Bach, (1 år) Hedetoften 38, 7800 Skive Tlf.: 25 83 35 46  

Mona Filtenborg, (2 år) Brårupvej 107 B, 7800 Skive 

 

Suppleant: Annette Holmgaard, Hedetoften 48, 7800 Skive 

 

Valg af medlemmer til repræsentantskabet: 

Det blev vedtaget at bestyrelsen vælger repræsentantskabsmedlemmer. 

 

Eventuelt: 

Der er ofte problemer ved affaldscontainerne, både egne beboer der ikke sortere rigtigt og 

folk udefra der sætter sække med affald. PH, vi kan prøve med bedre opmærkning og skilte. 

Der er ikke kommet lys v/105 der skal lyse over på container. PH, det er en forglemmelse. 

Skur skal tømmes og hul i tag repareres. Henvendelser til servicekontor, bliver ikke udført. 

PH, det burde ikke ske med vores registreringssystem, jeg se på det. Der var utilfredshed 

med, at man har fået røgmelder og fiber, når der tidligere er sagt nej til det. PM, Fiber er en 

beslutning hovedbestyrelsen har truffet, det er gratis for Bomiva og frivilligt om man vil be-

nytte sig af det eller ej. Emhætterne suger ikke. PH, hvis det er et generelt problem, må vi 

overveje om der skal investeres i nye med større motor. Der er flere som er generet af hun-

de der gør ude i haverne. PH, tilladelserne til at have husdyr, er meget klare, første punkt  

” sikre at dit husdyr ikke er til gene for andre”. Så hvis det er noget Bomiva skal inddrages 

i, skal vi have en skriftlig klage.     

 

 

 

Referat:   

 

Peter Hauberg   Per Laursen 

16.09.2021     


